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Terugkoppeling van de vergadering van de commissie 2 op 27 mei 2021 digitaal in Teams
18:30 – 21:45 uur

Voorzitter : Mart Brouwer de Koning
Commissiegriffier : Dimph van der Schuur 

TER ADVISERING

1. Verordening tegemoetkoming kosten medisch afval
Portefeuillehouder Van Diepen is bij dit punt uitgenodigd

Voorstel
1. de verordening tegemoetkoming medisch afval 2021 gemeente Heiloo vast te stellen.

Aanwezige commissieleden: Matthijs de Moel, Arjen Vroegop, Hein Korthouwer, Ko 
Hemminga, Linda Veerbeek, Edith de Jong, Pauline Wittebol 
Gasten: Ph Van Diepen

Bespreking commissie
Heiloo-2000 is tevreden met de geboden oplossing genoemd in het memo.
PvdA wil aandacht voor de inwoner met rollator die met medisch afval van huis naar container 
moet zien te overbruggen.
GBH vraagt zich af hoe gehandhaafd gaat worden.
VVD stelt voor even aan te kijken hoe het gaat lopen en om alert te blijven.
D66, CDA en Heiloo Lokaal zijn akkoord.
Ph Van Diepen zegt aandacht te blijven geven aan maatwerk. Voldoet de aangedragen oplossing 
niet, dan wordt het opnieuw bekeken. 

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 27 mei 
2021. 

2.  Klimaatadaptatiestrategie en uitvoeringsagenda Regio Alkmaar
Portefeuillehouder Van Diepen is bij dit punt uitgenodigd

Voorstel
1. De klimaatadaptatiestrategie en uitvoeringsagenda regio Alkmaar vast te stellen; 
2. In te stemmen met het laten verzorgen van een gezamenlijke subsidieaanvraag voor de 
impulsregeling voor de hele regio Noorderkwartier door een aan te wijzen partij, teneinde 
aanspraak te kunnen maken op de subsidieregeling. 
3. Kennis te nemen van het uitgangspunt dat alle uitvoeringsprojecten in de regio vanaf nu 
klimaatbestendig en waterrobuust dienen te zijn, conform de Deltabeslissing Ruimtelijke Adaptatie 
uit 2014. Dit wordt financieel verder uitgewerkt in een nog nader op te stellen lokale 
uitvoeringsagenda. 

Aanwezige commissieleden: Matthijs de Moel, Arjen Vroegop, Hein Korthouwer, Ko 
Hemminga, Michel Engelsman, Edith de Jong, Pauline Wittebol 
Gasten: Ph Van Diepen

Bespreking commissie
CDA vraagt zich af hoe de resultaten worden gemeten. Akkoord.
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PvdA is akkoord.
GBH vindt dat er helemaal geen keuze is, we moeten doen wat Alkmaar zegt. Er is geen dekking 
in de begroting. Hoeveel ruimte is er voor couleur locale. Wanneer gaat dit doorwerken in de 
projecten zoals A9, Zandzoom, ’t Loo. Neemt het mee terug naar de fractie. Heeft nog vragen over 
de consequenties voor de inwoners.
Heiloo Lokaal is akkoord.
D66 is blij met het plan. Akkoord.
Heiloo-2000 wil graag weten hoeveel ruimte er is voor couleur locale. Akkoord.
VVD vraagt wat we kunnen verwachten in financiele zin voor de inwoner en dit moet dan naar de 
inwoner duidelijk gemaakt worden.
Heiloo Lokaal is akkoord. 

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 7 juni 
2021. In de commissie op 7 juni worden de aangekondigde moties en amendementen besproken.

3. Groenbeheerplan Heiloo 2021-2031
Portefeuillehouder Van Diepen is bij dit punt uitgenodigd

Voorstel
1. Het Groenbeheerplan Heiloo 2021-2031 vast te stellen onder voorbehoud van de benodigde 
dekking bij de behandeling van de kadernota. 
2. In 2022 een nieuw Groen- en bomenbeleidsplan op te stellen.

Aanwezige commissieleden: Tijmen Valkering, Arjen Vroegop, Hein Korthouwer, Ko 
Hemminga, Elly Meriwani, Edith de Jong, Pauline Wittebol 
Gasten: Ph Van Diepen

Bespreking commissie
Heiloo-2000 is positief maar vindt het plan niet volledig. Kondigt moties en amendementen aan 
over onder andere de geldigheid van het plan, de houtwallen, de ecozones.
Heiloo Lokaal is positief, stelt voor om de geldigheid van het plan aan te passen.
D66 is positief. Vindt de volgorde van eerst het groenbeheerplan en dan het groenbeleidsplan de 
omgekeerde volgorde. Vraagt de ecologische principes in het plan te integreren.
GBH kondigt een motie aan. Is het niet eens met het ecologisch beheer, mist expertise over hoe 
het groen in te richten. Vindt dat er geen structuur in het beleid zit. Mist ambitieniveau.
VVD zal het amendement over de geldigheidsduur ondersteunen. Vindt dat Heiloo qua onderhoud 
niet ver achterloopt. Vindt dat er gekeken moet worden of het met de huidige formatie kan. Blij met 
de plan van de houtwallen in Zuiderloo, dit in eigen beheer blijven doen. 
PvdA is ook op hoofdlijnen akkoord. 
CDA is blij met de oplossing voor de houtwallen. Zal dit blijven monitoren. Is benieuwd hoe het 
uitpakt in de kadernota. 
Ph Van Diepen vertelt dat het beheerplan toe was aan vervanging, eerder dan het groenbeleid. 
Volgend jaar komt het beleidsplan en dan volgt ook een herijking van het beheerplan. Dit wordt 
dan op elkaar afgestemd. In het beheerplan wordt rekening gehouden met de formatie van beheer 
openbare ruimte. In het beleidsplan wordt rekening gehouden met de ecologische principes. 
 
Toezeggingen ph
Ph zegt toe de reactie van het college op de brief van de heer Adrichem voor de raadsvergadering 
wordt gedeeld. 
In het beleidsplan wordt er voldoende aandacht bessteed aan de ecologische principes.
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De herijking van het beheerplan wordt gedaan na de vaststelling van het beleidsplan.
 
Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de commissie van 7 juni 2021. 

4. Bespreeknotitie Plusambitie programma klimaat
Portefeuillehouder Van Diepen is bij dit punt uitgenodigd

Aanwezige commissieleden: Matthijs de Moel, Arjen Vroegop, Hein Korthouwer, Ko 
Hemminga, Michel Engelsman, Edith de Jong, Pauline Wittebol 
Gasten: Ph Van Diepen

Bespreking commissie
VVD is blij dat we weer een stapje verder zijn. Vraagt of de ambities in de tijd uitgezet kunnen 
worden. 
D66 is blij met deze uitwerking. Wil met volle kracht vooruit en ervaring opdoen. 
Heiloo-2000 is blij met de notitie. Is niet zo enthousiast over het inschakelen van externen voor 
adviesgesprekken, wil liever dat Heiloo Energie dit doet. Vindt dat men zelf bepaalt hoe op 
particulier terrein ingericht wordt. 
CDA gaat bij project 1 voor optie 2 en bij project 2 voor optie 2.
Heiloo Lokaal wil vaart maken met energietransitie. Wil inzicht in de besteding van de 
subsidieregeling energiebesparing RREW. 
PvdA is akkoord en blij met operatie Steenbreek.
GBH wil dat de notitie vertaald wordt naar concrete doelen.

Toezeggingen ph
Ph zegt toe de besteding van de subsidieregeling energiebesparing RREW in Heiloo uit te zoeken.

Standpunt commissie
Het onderwerp is voldoende besproken. 

Van deze vergadering is een geluidsverslag gemaakt. Dit verslag is te beluisteren via de website 
https://www.heiloo.nl/raad-en-college en via de vergaderkalender bij de desbetreffende vergaderdatum. 

Voor meer informatie over deze terugkoppeling kunt u terecht bij de griffie van de raad van de gemeente Heiloo: 
telefoonnummer 072-535 67 92 of griffie@heiloo.nl.

https://www.heiloo.nl/raad-en-college
mailto:griffie@heiloo.nl

